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ZÁPISNICA zo zasadnutia Výboru 
klubu športového potápania HIPPOCAMPUS Martin 

v zmysle Stanov klubu z 29.09.2023, článku IX., ods.1, ods.6,  
ktoré sa konalo 17.08.2024 v Martine 

 

 

 V úvode zasadnutia Výboru sme si povedali hlavné body, kvôli ktorým sa stretnutie 
uskutočnilo: 

a) - hlasovanie o zrušení Smernice, ktorá bola spracovaná a schválená pred zmenou Stanov KŠP 
Hippocampus Martin v septembri 2023 

b) – určenie postupu pri náhrade škody, ktorú spôsobili vodiči klubového vozidla VW ev. čísla 
MT916DZ jazdou po spoplatnenej ceste, ale vozidlo nemalo uhradený poplatok za užívanie 
spoplatnených ciest 

c) – dotiahnutie vrátenia zapožičanej fľaše číslo 6 od osoby Marcel Spiššák 
d) – odsúhlasenie výdavkov za prvý polrok 2024 
e) – obhliadka atiky a strechy garáže a kompresorovne a rozhodnutie, ako postupovať pri 

opravách 
 

V rámci počiatočnej diskusie sme sa zhodli na tom, že vzhľadom na poveternostné podmienky 
a blížiaci sa západ slnka, je potrebné najskôr vykonať ohliadku strechy a atiky garáže 
a kompresorovne, zistiť príčiny zatekania a navrhnúť na základe zisteného stavu vhodný postup. 
Ohliadka samotná bola v rámci možností hotová rýchlo, ale následná diskusia o navrhovaných 
postupoch už zabrala dosť času. Členovia Výboru navrhovali rôzne riešenia a o každom sa viedla 
diskusia. Snažili sme sa o lacné ale zároveň efektívne riešenia. Zhodli sme sa na tom, že je potrebné 
uskutočniť aspoň dve brigády. Na pokosenie vysokej trávy a likvidáciu kríkov a jednu na samotnú 
opravu striech, resp. na odstránenie príčin zatekania.  

Z diskusie vyplynul aj ďalší bod – to je návrh na zmenu Smernice o členskom (k návrhu na 
symbolické členské pre čestných členov, ktoré by im umožnil hlasovať a prejaviť o pokračovanie 
členstva záujem, ktorý sme zaznamenali na stretnutí 23.04.2024), kde by sa k ročnému členskému 
prirátala aj účasť na troch brigádach, s možnosťou finančnej náhrady za neúčasť na brigáde. 

 Nasledovalo odsúhlasenie výdavkov za prvý polrok 2024. Predseda nám podrobne ozrejmil 
všetky drobné výdavky za uvedené obdobie a Výbor mu udelil povolenie na ich preplatenie. 

Ďalej sme sa v krátkej diskusii venovali určeniu postupu pri náhrade škody, ktorú spôsobili vodiči 
klubového vozidla VW ev. čísla MT916DZ jazdou po spoplatnenej ceste, ale vozidlo nemalo uhradený 
poplatok za užívanie spoplatnených ciest. Výbor jednoznačne určil, že náhradu škody treba 
požadovať od páchateľov deliktu – vodičov, ktorý si nepreverili, či má vozidlo zaplatený poplatok za 
používanie spoplatnených ciest. Klub musel pokuty zaplatiť a teraz je potrebné, aby priestupcovia 
uhradili spôsobenú škodu. Z platobných rozkazov o udelení pokút a záznamov o kontrole, ktoré klubu 
zaslal Okresný úrad Martin, ako aj z Knihy jázd, bolo zistené nasledovné: jazdu dňa 05. 07. 2023 v 
čase o 08:19 h vymedzeným úsekom cesty D3, 41,6 km, smer CZ/PL vozidlom bez úhrady diaľničnej 
známky vykonal Marcel Spiššák, ktorý ako jediný v mesiaci júl 2023 vykonal cestu do Poľska. Aj keď 
v Knihe jázd uviedol dátum 8.7.2023 pre cestu do Katovic, rovnaký dátum s prekrývajúcim sa 
časovým úsekom uviedol aj pre cestu do Cziesina. Nikto iný však v júli klubovým autom do Poľska 
nešiel. Ako priestupca za tento delikt bol identifikovaný Marcel Spiššák. Ako priestupcovia v druhom 
delikte - jazda dňa 11. 08. 2023 v čase o 10:49:38 užíval vymedzený úsek cesty D1, 313,6 km, smer PP 
vozidlom bez úhrady diaľničnej známky, boli podľa Knihy jázd identifikovaný vodiči: Peter Čičman  
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a Ivan Ilčuk. Priestupcovia svoju chybu ihneď doznali a po dohode v najbližších dňoch pokutu zaplatia 
na klubový účet. 

Oslovením Marcela Spiššáka, za účelom žiadosti o náhradu škody – pokuty vo výške 150,-€, ako aj 
o vrátení fľaše č. 6, bol Výborom poverený Peter Čičman. Ten tak učiní v najbližších dňoch. 

Posledným bodom zasadnutia Výboru bola diskusia a napokon hlasovanie o zrušení poslednej 
nezrušenej Smernice – o Potápačskom Centre. Predseda nám objasnil závery konzultácií 
s účtovníčkou, ktorá jasne deklarovala, že nie je možné dodatočne vyplatiť odmeny inštruktorom za 
rok 2023. Ak by zostala v platnosti Smernica, ktorá určovala fungovanie Potápačského Centra Martin, 
pokračoval by chaos vo fakturácii kurzov v roku 2024 a nebolo by možné odmeny inštruktorom za rok 
2023 vyplatiť pomocou náhradného riešenia. Zistili sme, že bez porady s človekom zdatným 
v otázkach účtovníctva sa nedokážeme pohnúť vpred. Táto patová situácia však nie je riešením 
a preto sme na úplný záver stretnutia predsa len pristúpili k hlasovaniu o zrušení tejto Smernice. 
Hlasovali všetci štyria prítomní členovia Výboru. Nehlasoval len neprítomný podpredseda – Vladimír 
Tomka. ZA zrušenie smernice hlasovali všetci 4-ria prítomní členovia, proti nebol nikto, nezdržal sa 
nikto. Smernica o Potápačskom Centre Martin bola formálne ZRUŠENÁ. 

Zadadanie Výboru bolo ihneď po hlasovaní ukončené. 
 

 
  

17.augusta 2024 zapísal: Peter Čičman 
 
 
 
 

 
 


